
 

 
Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Levínská Olešnice 

konaného dne 19. 2. 2020 

Místo konání: Kulturní dům Levínská Olešnice 

1. Zahájení 

Zasedání zahájila v 18.00 hod. starostka obce ( předsedající)  Levínská Olešnice. 

Zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem o obcích č. 128/2000 Sb.,  

Pozvánka byla zveřejněna na úřední desce a doručena do domácností. 

Předsedající z prezenční listiny přítomných členů ZO konstatovala, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, 
zastupitelstvo je usnášeníschopné ( příloha č.1) 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhla ověřovatelé zápisu p. Soňu Vagenknechtovou a p. Tomáše Martinka a zapisovatelkou slečnu 
Janu Crhovou. Před hlasováním dala možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

 

Usnesení : 

1./ 19.02.2020 zastupitelstvo obce Levínská Olešnice navrhuje za ověřovatele zápisu  paní 

Vagenknechtovou Soňu a pana Martinka Tomáše, zapisovatelkou určuje slečnu Janu Crhovou 

 

hlasování :   pro :  7         -proti - 0   -zdržel se hlasování - ,  0      usnesení bylo schváleno 

 
 

Zápis z minulého zasedání ze dne 27.12.2019 byl vyhotoven a podepsán ověřovateli zápisu dle zákona o obcích. 

Nebyly k němu vzneseny od ověřovatelů žádné připomínky, tudíž je považován za schválený. 
Je zde k nahlédnutí, jinak je k dispozici na obecním úřadě v úředních hodinách. 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámila s návrhem programu podle pozvánky, nebyl vznesen žádný návrh na doplnění programu : 

Program : 
1. Zahájení,jmenování zapisovatele,jmenování ověřovatelů zápisu 
2. Schválení programu 
3. Kontrola usnesení z minulého veřejného zasedání 
4. Zpráva starostky obce 
5. Zpráva inventarizační komise za rok 2019 
6. Informace o hospodaření obce za rok 2019 
7. Dodatek č. 11 ke směrnici o poskytování cestovních náhrad 
8. Vyhodnocení výsledků Výzvy č. 6/2019 
9. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti "SM-Levínská Olešnice, p.p.č. 613/4" 
10. Projednání uzavření darovacích smluv - finanční dary 
11. Projednání záměru odkoupení části pozemku p.č. 621 k.ú. Žďár u Staré Paky 
12. Projednání výběru zhotovitelů na investiční akce v roce 2020 
13. Různé 
14. Závěr 

 

Usnesení : 

2./ 19.02.2020    zastupitelstvo obce Levínská Olešnice schvaluje navržený program (Příloha č. 2) 



 

 hlasování :  pro  :   7       -proti-   0  ,    -zdržel se  hlasování - 0,   usnesení bylo schváleno 

 
 

3. Kontrola usnesení z minulého VZ 

Zprávu si připravila předsedkyně kontrolního výboru p. Hradecká. 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. Možnost k nahlédnutí na obecním úřadě. 

 

 

4. Zpráva starostky obce 

Starostka obce přivítala zastupitele a občany na 1.veřejném zasedání v roce 2020. Upozornila na problematiku 

nedostatku vody z důvodu mírné zimy a nabádá občany k hospodárnému užívání pitné vody.  
Rozpočet na rok 2019 byl navržen jako schodkový a schváleno bylo 5 rozpočtových opatření. I tak má obec stále 

finanční rezervu na realizaci větších akcí. Stav běžného účtu vedený u KB k 31.12.2019 činil 12 176 000 Kč. Pro 

porovnání na konci roku 2018 byl stav běžného účtu u KB ve výši 6 239 676 Kč.  

Dle zákona o obcích se zastupitelstvo schází na veřejných zasedání, kterých bylo v roce 2019 celkem šest ( 20.2. , 
24.4., 19.6., 11.9., 11.12. a 27.12.) dvě  ve Žďáře, čtyři v Levínské Olešnici. 

 Rozpočet na rok 2020 je navržen jako schodkový,  v příjmech 9 245 700 Kč, ve výdajích 10 171 980 Kč. 

Schodek ve výši 926 280 Kč bude hrazen přebytky z minulých let.  
Starostka poděkovala za spolupráci s MŠ. Dále krátce zrekapitulovala kulturní akce, které organizovala obec. 

Proběhla v lednu první  kontrola na hospodaření v lesích, kde nebylo shledáno žádných nedostatků. Více v bodě o 

hospodaření obce za rok 2019. 
V letošním roce na podzim nás také čekají krajské volby.  

 

 

5. Zpráva inventarizační komise za rok 2019 
Předseda ústřední inventarizační komise p. Martínek seznámil přítomné občany s výsledky inventury za rok 2019. 

 

 Usnesení : 

3./ 19.02.2020    zastupitelstvo obce Levínská Olešnice schvaluje Zprávu inventarizační komise za rok 2019 

 (Příloha č. 3) 

 

 hlasování :   -pro  7    - proti -  0      -zdržel se  hlasování -   0,   usnesení bylo schváleno 
 

 

6. Informace o hospodaření obce za rok 2019 
S realizací naplánovaných akcí v roce 2019  byli občané seznámeni v prosincovém veřejném zasedání, proto se 

starostka ve zprávě bude věnovat hospodaření v roce 2019. Rozpočet na rok 2019 byl schodkový, během roku 

bylo schváleno 5 rozpočtových opatření. Stav účtu k 31.12.2019 byl 12,176.000,- Kč 
V odpadovém hospodářství byly výdaje v částce 302.694,- Kč a příjmy 245.917,- Kč. Do těchto čísel nejsou 

zahrnuty výdaje na bioodpad. Zapojením obce do systému EKO-KOM jsme vytřídili 12,252 tun odpadu a odměna 

za toto třídění činila 46.940,- Kč. Podle údajů od svozové firmy SKS Jablonec nad Nisou máme nárůst u 

směsného odpadu, což by správně nemělo být.  Kompostování provádíme společně v rámci Svazku obcí 
Jilemnicko, bylo odvezeno 215 m3 bioodpadu, uhradili jsme za to 33.575,- Kč. Zapojili jsme se do systému sběru 

použitých jedlých olejů. Za rok 2019 se sesbíralo 71 l oleje. 

 Vodní hospodářství - spolupracujeme s firmou Ekolservis Nová Paka. Výdaje na vodné činily 268.454,- Kč, 
příjem vodné a stočné 404.013,- Kč bez DPH a odpisy 110.448,- Kč. 

ČOV výdaje 103.631,- Kč a příjmy 29.241,- Kč. 

Lesní hospodářství - loňský rok byl náročný z důvodů kalamitního stavu - kůrovec. Přes veškerá provedená 
opatření se musela provádět rozsáhlá nahodilá těžba smrkového dřeva. Cena dřeva pro velký nadbytek prudce 

klesá.  V roce 2019 se vytěžilo 4.307 plm, od roku 2017 to je nárůst o 2.364 plm. Od 1.1.2020 se již vytěžilo 

1.980 plm dřeva napadeného kůrovcem. O rychlé provedení těžebních prací se zasloužila firma HB Dřevo .V 

jarních měsících se bude zalesňovat, jestli to dovolí dostatek sadebního materiálu. Příjem v lesích činil 
3,528.167,- Kč a výdej 2,528.167,- Kč. Podali jsme 2 žádosti o dotaci na zalesňování a šetrné technologie. MZe 

vyhlásilo výzvu k podání žádosti o poskytnutí finančního příspěvku na zmírnění dopadů kůrovcové kalamity v 

lesích za období od 1.10.2017 do 31.12.2018. 
 



V letošním roce pravděpodobně vznikne úspora na zimní údržbě vzhledem k dosavadnímu mírnému počasí. 

Náklady za rok 2019 byly ve výši 61.667,- Kč. V letošním roce pan Čermák vyjížděl pluhovat pouze jednou, a to 

na začátku února. 
 

Zastupitelstvo se schází na pracovních poradách, v roce 2019 jich bylo 13, veřejných zasedání se v uplynulém 

roce konalo 6.  V loňském roce byla podána 1 žádost o informace v oblasti poskytování informací dle zákona č. 

106/1999 Sb. 
V prosinci zastupitelé schválili rozpočet na rok 2020 jako schodkový. Oslovili jsme projektanta na zpracování PD 

na rekonstrukci kuchyně v pohostinství,  budeme řešit nové zpracování PD na rekonstrukcičp.152. 

I v letošním roce je připraveno plno akcí pro občany. 
Starostka poděkovala za dobrou spolupráci s místní MŠ. 

Proběhla kontrola na hospodaření v lesích bez zjištění nedostatků. Na obci v měsíci květnu proběhne závěrečné 

přezkoumání hospodaření za rok 2019  - audit. 
Stranou nezůstává ani společenský a kulturní život - divadla, posezení pro seniory, vítání občánků a gratulace 

jubilantům. 

 

 

7. Dodatek č.11 ke směrnici o poskytování cestovních náhrad 

  Ke konci kalendářního roku vychází ve Sbírce zákonů vyhláška o poskytování cestovních náhrad na další 

kalendářní rok, ta tvoří dodatek ke směrnici o poskytování cestovních náhrad. MPSV v této vyhlášce stanovuje 
sazby základní náhrady za používání silničních motorových vozidel a stravné, dále stanovuje průměrné ceny 

pohonných hmot pro účely poskytování cestovních náhrad. 

   

 

Usnesení : 

4./ 19.02.2020    zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č.11 ke Směrnici o poskytování cestovních náhrad    

 (Příloha č.4)  

                

 hlasování:    pro : 7,        -proti-      0       -zdržel se hlasování-  0,     usnesení bylo schváleno 

 
 

8. Vyhodnocení výsledků Výzvy č. 6/2019 

Tato výzva byla vyhlášena ke konci roku 2019. Jedná se o demolici stávajícího objektu čp. 152 a zpracování 

projektové dokumentace ke stavebnímu povolení. Napřímo byly osloveny čtyři firmy. Dvě firmy se omluvily, že 
nemají zájem, dvě firmy zaslaly své cenové nabídky. Uzavírka byla ke dni 19.2.2020 do 12.00 hod. Dne 

19.2.2020 v 15.30 hod se sešla hodnotící komise a jednotlivé cenové nabídky vyhodnotila.  

Již v minulosti byla studie předložena zastupitelům, členům SDH a k nahlédnutí byla i občanům na veřejném 
zasedaní.  

Rozhodujícím kriteriem byla cena.  

 

 

Usnesení : 

 5./ 19.02.2020    zastupitelstvo obce schvaluje výsledky Výzvy č. 6/2019 na zajištění komplexních  

 projekčních a inženýrských činností stavebního záměru „ Demolice stávajícího objektu č.p.152 a výstavba   

nového obecního domu “. Schvaluje uzavřít smlouvu dílo s firmou ARAGON ELL, s.r.o. Nová Paka za  

         cenu dle podané nabídky. Platba bude uskutečňována dle skutečného plnění na základě předložených     

        faktur. (Příloha č. 5)  

 

  hlasování:    pro  : 7      -proti-     0       -zdržel se hlasování : 0,      usnesení bylo  schváleno 

 
 

9. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti "SM-Levínská Olešnice, p.p.č. 613/4" 

 

Služebnost souvisí s novostavbou ,,SM-Levínská Olešnice, ppč. 613/4, p. Lízr- kNN“ , jedná se o zřízení 
podzemního kabelového vedení a přípojkové skříně. Věcné břemeno je sjednáno na dobu neurčitou za 

jednorázový poplatek 3 000 Kč. 

 

 

Usnesení : 



 6./ 19.02.2020   zastupitelstvo obce schvaluje uzavřít  s firmou ČEZ Distribuce a.s. ,,Smlouvu o zřízení  

věcného břemene – služebnosti  č.  IV-12-4016016/VB/002. 

 
 hlasování : pro :  7,         -proti-  0         -zdržel se hlasování :0,   usnesení bylo schváleno 

 

 

10. Projednání uzavření darovací smlouvy - finanční dary 
Přišla žádost o finanční podporu od Svazu tělesně postižených Jilemnice, kde jsou členy i naši občané, příspěvek 

3 000 Kč. Domov pro seniory Pilníkov - není žádný náš občan, je sjednaná spolupráce s městem Jilemnice - 

nebudeme poskytovat příspěvek. 

 

Usnesení : 

7./19.02.2020    a) zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvu na poskytnutí finančního daru STP ČR,  

 MO  Jilemnici ve výši 3 000,- Kč.  

 

 hlasování : pro :  7,         -proti-  0         -zdržel se hlasování :0,   usnesení bylo schválen 

 

 b) zastupitelstvo obce zamítá žádost o poskytnutí finančního daru pro Domov pro seniory Pilníkov 

 

  hlasování :    pro :7 ,         -proti   0      -zdržel se hlasování :0      usnesení bylo schváleno 
 

 11. Projednání záměru odkoupení části pozemku p.č. 621 k.ú. Žďár u Staré Paky 

p.Meduna zdrží se hlasování , aby nebylo napadeno pro střet zájmů. 

 
 Pozemek je v KN veden jako ostatní komunikace, její část obec využívá při hospodaření v okolních obecních 

lesích, je tedy zájem tuto cestu odkoupit, aby byl zajištěn trvalý přístup. Byla vytyčena část pozemku k odkupu. 

Na pozemku je zapsáno věcné břemeno, současný majitel pan Meduna jedná s bankou o jeho vymazání. 

 

Usnesení : 

 8./ 19.02.2020   zastupitelstvo obce  schvaluje záměr odkoupení části pozemku p.č. 621 k.ú. Žďár u  

Staré Paky. Transakci bude možné realizovat až po úplném výmazu  věcných břemen z KN u části 

pozemku 621/1 k.ú. Žďár u Staré Paky, který byl oddělen od pozemku p.č. 621 dle GP č. 97-110/2019 

 

 hlasování:    pro 6:  ,    -proti 0,    -zdržel se hlasování 1 (Meduna P.)- ,  usnesení bylo  schváleno 
 

12. Projednání výběru zhotovitelů na investiční akce v roce 2020 

Je třeba provést rekonstrukci stávajících rozvaděčů veřejného osvětlení v obou obcích, které jsou již zastaralé a 

dle vyjádření revizního technika už bychom měli problém získat platnou revizi. VO je v současnosti ovládáno 
ručně, v návrhu je instalace HDO  a instalace astrohodin . Osloveny 3 firmy, z toho 2 firmy neměly zájem, pouze 

firma Elektros Martinice podala cenovou nabídku. 

 
 p. Meduna - úplně není spokojen s navrhovaným řešením ve Žďáře, konkrétně oddělit VO od budovy KD, ale 

pan Hanč z fy Elektros Martinice si za navrhovaným řešením stojí.  

 

p. Martinek - součástí rekonstrukce je i řešení hřbitova v LO, budou nastaveny spínací hodiny, aby se na  
         hřbitově nesvítilo celou noc. 

       

Nadzemní hydrant - důvodem vybudování nadzemního hydrantu je povinnost ze zákona o požární ochraně, 
poskytnutí napojení na přívod vody v případě požáru. Dále musíme zajistit trvalou použitelnost. Bylo vytypováno 

místo u OÚ vedle autobusové zastávky, kde je i vhodný manipulační prostor. Byly osloveny 2 firmy, z toho 

odpověděla pouze 1. 
 

Zhotovení obecního praporu - prapor bude proveden ve slavnostním sametovém provedení, bude využíván při 

slavnostních událostech -sjezd rodáků, vítání občánků apod. Byly poptávány 4 firmy, cenovou nabídku podaly 

všechny. Nejprve byl požadován obecní prapor, ale dodatečně bylo poptáno ještě příslušenství ( žerď, stojan, 
PVC obal, popruhy). V roce 2020 se slaví 100. výročí vlajky ČR a tak vzniknul návrh, abychom také pořídili  



slavnostní sametovou vlajku ČR a toto výročí si tím připomněli. Jak prapor, tak i vlajku  používáme při 

slavnostních příležitostech obce.  

 

    

Usnesení : 

9./ 19.02.2020   zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele na investiční akci ,,Rekonstrukce rozvaděče  

 veřejného osvětlení   v  LO a Žďáru“. Smlouva o dílo bude sepsána s firmou Elektros spol.   

 s.r.o. Martinice v Krkonoších  za cenu dle podané nabídky (Příloha č. 6) 

 

 hlasování :         7,         -proti   0      -zdržel se hlasování :0      usnesení bylo schváleno 
  

 

Usnesení : 

10./ 19.02.2020   zastupitelstvo schvaluje zhotovitele na investiční akci ,, Nadzemní hydrant v Levínské  

 Olešnici ´´. Smlouva o dílo bude sepsána s firmou Michal Šimůnek, Nedaříž za cenu dle  

 podané nabídky. (Příloha č. 7) 

 
 hlasování :         7,         -proti   0      -zdržel se hlasování :0      usnesení bylo schváleno 

 

 

Usnesení : 

11./ 19.02.2020   zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele na investiční akci ,, Zhotovení obecního praporu  

 s příslušenstvím ´´. Zastupitelstvo obce dále souhlasí s pořízením slavnostní vlajky ČR.  

 Smlouva o dílo bude sepsána s firmou Velebný – Fam s.r.o. Ústí nad Orlicí za cenu dle 

 podané nabídky. (Příloha č. 8) 

   
 hlasování :         7,         -proti   0      -zdržel se hlasování :0      usnesení bylo schváleno 

 

 

13. Různé 
Obec má nového velitele jednotky SDH, je jím p. Martin Komárek. Občané byli s tímto seznámení v letácích v 

únoru  2020. 

 

p.Lízr - měla by být stanovena   pravidla o počtu oslovených firem u cenových nabídek, dále ho zajímá jak se 
bude řešit odvodnění u bytovek, v minulosti ještě ve funkci starosty se tímto také zabýval. 

 

p.starostka – výše uvedené zakázky nespadají do režimu zákona o  veřejných zakázkách,  vejdeme se do limitu 2 
mil. Kč bez DPH u dodávek a služeb a do 6 mil. Kč bez DPH u stavebních prací. Přímým oslovením firem  musí 

být zajištěna transparentnost. Firmy jsou osloveny napřímo, ale zároveň je výzva zveřejněna na webových 

stránkách obce.  Obec v minulosti ani nyní nemá zpracovanou žádnou směrnici o zadávání veřejných zakázek, 
tudíž je na našem uvážení, kolik oslovíme firem.  

 

p. Sankot - případě došlé jedné nabídky by byla celá výzva k projetku  čp. 152 odložena, tak zněla domluva 

zastupitelstva. 
 

p. Martinek  - musíme situaci u staré bytovky řešit, dešťová voda stéká po komunikaci a v zimě namrzá, což 

způsobuje komplikace v dopravě. Při zmapování terénu víme, že voda stéká už od zemědělského areálu ZEFA. 
 

p. starostka – oslovili jsme firmu, která nám zpracovala návrh možného řešení - provedení  zatrubnění v délce cca 

25 m před bytovkou, od areálu ZEFY by se udělal silniční příkop. Komunikace není z žádné strany odvodněná a 
to způsobuje  problémy, které je nutné řešit. 

 

p. Lízr - dobrá, vím, že se tam řešili nějaké majetkové nesrovnalosti 

 
p. starostka – návrh řešení nám zpracovává firma Ing. Kreisla z Vrchlabí a budeme s ní řešit vše potřebné. Letos 

bychom připravili studii, realizace by mohla proběhnout příští rok. 

 
 

 



 

14. Závěr 

Starostka obce poděkovala všem přítomným za účast a schůzi ukončila v 19.45 hod. 
 

 

V Levínské Olešnici dne : 24.2.2020 

 
Zapsala : Crhová Jana 

 

 
Ověřovatelé zápisu : 

 

 
 

 

 

                                                                                              starostka obce           

                                                                                            Nosková Zdeňka 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


